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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy a börtön 
lakói ne zavarják többé a környék lakosságát?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2018 júliusában a Jobbik nevében már írásbeli kérdésben fordultam Önhöz, miszerint Debrecenben
az  Iparkamara  utca  1.  szám  alatt  található  Hajdú-Bihar  Megyei  Büntetés-végrehajtási
Intézetből napi szinten hallatszik az ordibálás. Ez pedig a börtön szomszédságában lakó emberek
életét keseríti meg a nap 24 órájában. Ha a rabok észlelik, hogy a lakók a társasház zárt udvarán
vagy a saját erkélyükön vannak, nyomdafestéket nem tűrő szavakat kiabálnak nekik. Ez különösen
érinti  a lakóközösségben élő kisgyermekes családokat is.  Ön a válaszában korábban semmilyen
konkrétumot nem adott a börtönkiabálások tartós megoldását illetően.

Mivel a probléma azóta sem oldódott meg, ezért Herpergel Róbert,  a debreceni Jobbik alelnöke
júliusban  levélben  fordult  a  Büntetés-Végrehajtás  Országos  Parancsnoksága  Ellenőrzési
Szolgálat  Panaszirodájához.  Salgó  László  bv.  ezredes  úr  válaszában  kifejtette,  hogy a  börtön
parancsnoka az ügy érdekében a szükséges intézkedéseket megtette, a továbbiakban az ügyet nem
vizsgálják.  A válaszlevelet  augusztus  5-én küldte  ezredes  úr,  a  lakók pedig pár  napra  az újabb
videofelvételeket a börtönből kihallatszódó üvöltözésekről.

A fentieket figyelembe véve a következő kérdést szeretném Önnek feltenni:

Milyen  okai  vannak  annak,  hogy  az  Iparkamara  utcai  Büntetés-végrehajtási  Intézetből
kihallatszódó kiabálásokat  sem a helyi  börtön vezetése,  sem pedig  az  országos  nem tudja
kezelni, megoldani?

Várom megtisztelő válaszát!
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Dudás Róbert
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